



## 重新開放面談服務通告 (2022年3月7日更新)

隨著安大略省逐步重新開放計劃以放鬆冠狀病毒限制，泉源輔導中心將重新開放面談服務，具體如下：

1. 如果需要使用面談輔導服務，必須得輔導員同意，於辦公時間內進行，要先通知接待處，（電話 905-763-0818 或電郵 admin@lwcounselling.ca），告知時間及預訂房間。
2. 進入中心辦公室前請自行檢查 (<https://covid-19.ontario.ca/screening/worker/>) 確保全時間戴上口罩，並保持 2 米距離，此時中心不允許集體用餐，請遵守公共衛生守則。
3. 如果您生病或有任何冠狀病毒症狀，或與冠狀病毒陽性者有密切接觸或在 14 天內出國旅行，您必須避免面談輔導服務，並使用在線服務選項。
4. 中心已配備快速試劑盒檢測，以分發給員工、訪客和志願者，可自己在家中進行篩查。
5. 儘管採取了所有預防措施，但如果您參加泉源輔導中心舉辦的活動後檢測呈陽性，請立即致電中心辦公室，我們將通知密切接觸者，進行自我監測。

因冠狀病毒疫情的影響，對輔導服務的需求急增，我們能擴張服務，全賴您的慷慨支持。請加入我們的「愛的泉源 35 週年籌款晚會」，幫助我們籌集資金，為低收入的個人、夫婦和家庭提供服務。捐獻詳情，歡迎瀏覽新網站 [www.lwcounselling.ca](http://www.lwcounselling.ca)，或電郵 admin@lwcounselling.ca，或致電 905-763-0818 與中心辦事處聯絡。

### **Announcement on Re-opening In-Person Services (Updated on March 7, 2022)**

With the Ontario gradually reopening plan to ease COVID-19 restrictions, LWCC will re-open in-person services as follows –

1. In-person counselling services during office hours and bookings will be first agreed by counsellor and has to book room and inform Reception via calls 905-763-0818 or email: admin@lwcounselling.ca) before in-person visits.
2. Please self-screen before you come in the office (<https://covid-19.ontario.ca/screening/worker/>), ensure mask on and 2 meters distancing all the time, no group eating is allowed at this point within the facility, and observe public health practices as always.
3. If you are sick or have any of the COVID symptoms, or close contacts exposures to COVID positive person or travelled outside of country within 14 days, you must refrain from in-person services and use the online services options.
4. We have ordered the rapid kit testing in office to give out to staff, visitors and volunteers for screening purposes
5. Despite all the precautions being taken, should you be tested positive after a LWCC sanctioned event, please call the LWCC office immediately and we will provide guidelines regarding notifications to the close contacts for self-monitoring.

The impacts of pandemic have driven up the demands for our services, LWCC could not expand our services without your generous support. Please join us “Living Water of Love 35<sup>th</sup> Anniversaries Fundraising Gala” and help us raise fund to support the low-income individuals, couples and families. Welcome to visit our website to donate at [www.lwcounselling.ca](http://www.lwcounselling.ca) or email address [admin@lwcounselling.ca](mailto:admin@lwcounselling.ca), or call 905-763-0818 to find more details.